

# ELIMINATOR

**AEROSOL PACK**

**HERBAL PROTECTION**

**READY-TO-USE**

**100% HERBAL**

**MOSQUITO**

**& INSECT**

**REPELLENT**



**SAVE PLANET EARTH**



# ELIMINATOR

**READY-TO-USE AEROSOL PACK**

Eliminator Aerosol is a ready to use 100% Herbal mosquito & insect repellent without any toxic or carcinogenic chemicals. It is harmless to humans while selectively eliminating Mosquitoes.

Eco-friendly Eliminator Aerosol is a non toxic, non-carcinogenic and eco friendly herbal product. Eliminator Aerosol seeks to equipotently replace harmful synthetic chemicals which are presently used to eliminate house hold insects.

**Product Features:**

1. Spray Eliminator to destroy and eliminate mosquitoes.
2. It is also effectively used to eliminate house hold insects like flies, mosquitoes, bed bugs, ants, worms etc. The residual effect of Eliminator prevents them for further 4 to 6 weeks.

**Formulation:**

Eliminator is manufactured from Anacardium Pericarp extract distillates which have a powerful pesticidal activity and are used for control, elimination of house hold insects like mosquitoes, flies, bed bugs etc.. Eliminator has been specifically distilled to have action on mosquitoes. It is a 100% Herbal product and does not have any synthetic chemicals. It is totally harmless to human beings.

**How to use:**

Eliminator is available in easy to use Aerosol. Spray Eliminator in nooks, corners, and areas under beds where mosquitoes hide. The mosquitoes will be destroyed immediately and Eliminator will also keep the area free from mosquitoes for 4 to six weeks thereafter due to its residual effect.

**Available in :**

- 150 ml : 12x4 = 48 Aerosol Spray cans
- 250 ml : 12x4 = 48 Aerosol Spray cans
- 320 ml : 12x4 = 48 Aerosol Spray cans
- 500 ml : 12x4 = 48 Aerosol Spray cans



**ADVANCE AGRISEARCH LTD.**

275, Peeru Falia, N. H. No. 8, Dhamdachi, Valsad - 396 001. Gujarat, INDIA  
Phone : 02632-224407, 224203 Fax : 02632-224579  
E-mail sales@aal.in, Website www.aal.in

**UNIT II: 38, Raipur Audhyogik Sahkari Kshetra, Raipur, Roorkee, Dist. Haridwar, Uttarakhand**

# المبيد

## حماية عشبية



جاهز للإستخدام  
١٠٠% عشبي  
طارد النواميس  
والحشرات

## المبيد

المبيد ايروزول جاهز للإستخدام ١٠٠٪ مواد مطاردة للنواميس والحشرات بدون أي كاميكال مسرطن وسام- وهو غير ضار للبشر وبيد النواميس-

وهو غير سام ومسرطن ومنتج عشبي، ويحاول إستبدال كاميكال إصطناعية ضارة تستخدم لإبادة حشرات البيت- **مقومات المنتج: ١-** رش "المبيد" لتدمير وإزالة النواميس-

٢- ويستخدم أيضا لإزالة حشرات البيت مثل الذباب، النواميس، القملة، الأنمال والأبواغ، والتأثير المبتقى من "المبيد" يمنعهم من ٤ إلى ٦ أسابيع-

**الصياغة:** ويتم إنتاج هذا "المبيد" من مستحلب ايناكارديم بيريكارب و التي لها نشاط إبادي قوي وهذا يستخدم لمنع وإزالة حشرات البيت مثل: الذباب، النواميس، القملة، الأنمال والأبواغ، وإنه أنتج خاصة لإبادة النواميس، وهو غير ضار للبشر تماما و ١٠٠٪ منتج عشبي ولايشمل كاميكال إصطناعية ضارة-

**كيف يستخدم:** إستخدام هذا "المبيد" سهل جدا، رشه في الأنحاء و الجوانب والمناطق تحت السرير حيث تخفى النواميس، و سيتم دمار النواميس مباشرة و يبقى "المبيد" المناطق خالية من النواميس لمدة ٤ إلى ٦ أسابيع لتأثيره المبتقى-

**متوفر في تعبئة تالية:** ١٥٠ مل: ٤ × ١٢ = ٤٨ غلب ايروزول للرش

٢٥٠ مل: ٤ × ١٢ = ٤٨ غلب ايروزول للرش

٣٢٠ مل: ٤ × ١٢ = ٤٨ غلب ايروزول للرش

٥٠٠ مل: ٤ × ١٢ = ٤٨ غلب ايروزول للرش

شركة أيدوانس أيجريسرج المحدودة

٢٧٥، بيرو فلانتي اين، ايش رقم ٨، دهمداتشي ولساد- ٣٩٦٠٠١

غجرات، الهند تلفون رقم: ٢٢٤٤٠٧ - ٢٢٤٤٠٣ (٠٠٩١٢٦٣٢)

فاكس رقم: ٢٢٤٥٧٩ (٠٠٩١٢٦٣٢)

إحفظ السيارة الأرض

